

### COTATION À NEW-YORK (US CENTS)

ÉCHEANCE	04-Jan	10-Jan	Variation
<b>MARS 19</b>	71,43	72,85	1,99%
<b>MAI 19</b>	72,95	74,36	1,93%
<b>JUILLET 19</b>	74,32	75,67	1,82%

INDICES	04-Jan	10-Jan	Variation
<b>EUR/USD</b>	1,1393	1,1499	0,93%
<b>COTLOOK</b>	79,65	82,6	3,70%

### ACTUALITES

Quelle ennui !!

C'est la phrase qui revient comme un leit motiv sur le marché du coton depuis des semaines. Plus rien ne se passe et un sentiment de panique n'est pas loin de se répandre au sein de la communauté cotonnière.

Le monde entier est suspendu aux décisions qui tardent à venir de Chine. Les négociateurs Chinois et américains sont depuis le début de la semaine entrés dans un round de négociations sans fin pour trancher le différend qui les oppose.

L'artillerie lourde est sortie depuis des mois sans qu'une issue soit en vue. Pourtant on peut d'ores et déjà considéré que le coton a déjà été blessé.

Faute d'accord le coton va inexorablement retourner vers ses plus bas niveaux. Le pétrole devrait continuer sa lente glissade favorisant les fibres synthétiques et la demande mondiale de coton devrait logiquement être revue largement à la baisse.

Dans un tel contexte les seules affaires qui se font sont à des prix toujours plus bas pour les belles qualités. Les prévisions de surfaces plantées aux Etats Unis restent très élevées et annoncent déjà une très grosse récolte à venir.

Malgré le désaccord persistant entre la FED et le Président Trump le Dollar reste ferme. Cependant la surchauffe de l'économie Américaine pourrait nous réserver encore bien des surprises.

La seule alternative que nous offre le marché est de lancer les soldes et de brader les cotons disponibles ou de refaire une partie de belote !

### TENDANCES

**ECHEANCE Mar 19**

**74 USC/LB**

**EUR /USD**



**1.15**

**ICE QUOTATION (US CENTS)**

FUTURES	04-Jan	10-Jan	Variation	INDEX	04-Jan	10-Jan	Variation
<b>MARCH 19</b>	71,43	72,85	1,99%	<b>EUR/USD</b>	1,1393	1,1499	0,93%
<b>MAY 19</b>	72,95	74,36	1,93%	<b>COTLOOK</b>	79,65	82,6	3,70%
<b>JULY 19</b>	74,32	75,67	1,82%				

**NEWS**

Another dull week in cotton

This seems to be the recurring phrase in the cotton market. It is becoming difficult to move cotton, with panic not far from spreading into the cotton community.

The world is waiting with baited breath on a trade agreement from China/US. The Chinese and American negotiators have again entered into another round of negotiations to settle the ongoing dispute.

The negotiators have been hammering a deal for months but without any concrete news, meanwhile cotton prices have been badly hurt.

Without an agreement cotton will no doubt drop to its lowest levels for some time. Oil should continue to slide which will make man-made fibers more attractive. Cotton demand should then logically fall away.

With all that said, US cotton is being sold at very competitive prices for medium to high grades. The forecast for acreage planted in the United States remains positive with the potential for a large crop based on good yields for the 19/20 crop.

Despite the continued disagreements between the Fed and President Trump, the Dollar remains firm. Although good jobs data was announced in the week, there could be more good or bad surprises to come from the US economy in the months to come.

In the current market we are left with two options, one to sell off available cotton or hold on, take a chance, and roll the dice once again.

Have a good weekend!

**TREND**

ICE Mar 19



74 USC/LB

EUR /USD

1.15